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JAARVERSLAG 2024 Bewonersvereniging  VOGELBUURT- Schiedam-Kethel 
 

Net als vorig jaar was het jaar 2024 voor de Bewonersvereniging Vogelbuurt een jaar waarin globaal de vaste 
activiteiten konden worden gecontinueerd. De realisering van een kunstwerk voor en ín de buurt kleurde 
een aantal activiteiten nadrukkelijk in: 
-  zo was er excursie naar Natuurcentrumcentrum De Boshoek (opbrengst voor het 
    kunstwerk) 
-  en aansluitend op de Algemene Ledenvergadering een kunstveiling met een afgeronde 
   opbrengst van   € 1.000, eveneens voor het kunstwerk. 

De Nieuwjaarsbijeenkomst was op 5 januari 2024, ditmaal in het nabij de Dorpskerk   
gelegen Terpzicht met een nog hogere opkomst dan het voorgaande jaar. Aan het  
bezoek aan de bijeenkomst was een kleine loterij verbonden, wat ook gewaardeerd 
werd: volgend jaar weer! 

Verder was er veel aandacht voor de vernieuwde website van de vereniging. 
Over al deze én andere zaken leest u in het onderstaand verslag meer. 
                
 
Bestuur 
De samenstelling van het bestuur is ongewijzigd: 
Vacature (voorzitter), Gwenny Fuhler (bestuurslid), Paul van Mansum (secretaris), Jenske van der Linden 
(penningmeester), Leo Koolhaas (werkgroep samenwonen) en Marga van Zuidam (werkgroep samenzijn). 
Het bestuur vergaderde in 2024 vijf maal doorgaans onder leiding van Gwenny.  Minimaal jaarlijks plannen 
we een overleg met de directeur van OBS Het Windas en onze wijkregisseur, Bobby Scheepe. 
Het overleg met OBS Het Windas was gelijk een kennismaking met de nieuwe directeur Elwin van der Spek. 
Het gesprek met Bobby stond vooral in het teken van een gewijzigde financiële relatie tussen onze vereniging 
en de gemeente 
Het bestuur blijft op zoek naar verdere versterking, extra urgent nu Paul van Mansum zijn vertrek per april 
2025 heeft aangekondigd. 
 
Leden (administratie)  
Eind van het jaar waren er ca. 104 betalende leden (de Vogelbuurt telt ± 270 woningen). Dit betekent dat  
bijna 40% van de buurtbewoners betalend lid is.  
De ledenadministratie wordt verzorgd door Gwenny Fuhler. Marga van Zuidam verzorgt de verjaardagsgroet 
aan de oudere leden. 
De contributie bedroeg ongewijzigd € 12,00 per huishouden per jaar. 
 
 
Algemene Ledenvergadering 
De Algemene Ledenvergadering vond plaats op 14 mei 2024 in het 
Schepphuis.  Aanwezig waren minimaal 34 leden. 
De jaarstukken van 2023 werden ongewijzigd vastgesteld, mede met dank 
aan de kascontrole-commissie.  
Na snel het formele gedeelte te hebben afgerond was het tijd voor een 
Kunstveiling, waarvoor de items waren in gebracht door de buurtbewoners 
zelf.  
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Zowel ‘eigen werk’ als losse items werden geveild onder de vaardigen leiding van ons lid Cea Weekhout!  
De opbrengst was afgerond € 1.000, bestemd voor de realisatie van een kunstwerk in onze buurt. 
We zien terug op een gezellige avond. 

 
Contactpersonen 
Contactpersonen zijn leden die zich bereid hebben verklaard namens de vereniging oog te hebben voor de 
directe buren. Zo worden nieuwe bewoners met een bloemetje of fles wijn welkom geheten in de buurt. 
Contactpersonen zijn mede belangrijk om het ledental van de vereniging op peil te houden.  
De groep contactpersonen bestaat uit dertien buurtbewoners die met naam en telefoonnummer te vinden 
zijn op de achterpagina van onze buurtkrant Vogelvoer.  
Voor het probleem dat er in een aantal straten geen of te weinig contactpersonen zijn, vonden we geen 
oplossing. Spontane aanmeldingen bleven ook dit jaar uit. 
 
Communicatie met de leden 
 
Website 
De nieuwe website is in 2024 gerealiseerd, www.vogelbuurtschiedam.nl in een heldere structuur met volop 
mogelijkheden voor actuele informatie.  
Webmaster Remco Hoff heeft hier veel werk ingestoken en het resultaat mag er zijn! 
  
Directe mailings 
Het bestuur heeft een mailbestand opgebouwd om desgewenst de leden snel te informeren. Zo kunnen we 
tussen het verschijnen van onze halfjaarlijkse buurtkrant de leden snel over relevante zaken informeren. 
Binnen het bestuur verzorgt Gwenny Fuhler deze service. 
 
‘Vogelvoer’ 
Onze buurtkrant Vogelvoer is in 2024 tweemaal verschenen met een omvang van 
acht pagina’s elk.  
 
Mede dankzij bijdragen van een aantal vaste externe medewerkers lijkt het een 
gewaardeerd contactmedium tussen bestuur en buurtbewoners.  
 
Aan externe contacten, als de wijkregisseur, wordt het blad digitaal verzonden en 
oude edities zijn terug te lezen op de website. 
De doelstelling blijft een kleurrijke inkijk te geven in het verenigingsleven en de 
buurt met een verwijsfunctie naar ondersteuning en activiteiten. Ook proberen 
we relevante informatie uit het wijkoverleg Kethel op te nemen, zoals bij 
voorbeeld gemeentelijk beleid inzake vuurwerk rond Oud-en-Nieuw. 
Extra aandacht was er dit jaar voor het te realiseren Kunstwerk in de buurt. 
Het bestuur blijft er naar streven Vogelvoer minimaal tweemaal per jaar uit te brengen en heeft gekozen voor 
een papieren uitgave die huis-aan-huis in de buurt bezorgd wordt. 
Druk en lay-out wordt verzorgd door Juist!  Druk & Print.  De redactie werd tot eind 2024 verzorgd door Paul 
van Mansum, het  bestuur is blij met de toezegging van Richard van der Born deze taak per komend jaar over 
te nemen. 
 
Werkgroep Samenwonen 
Al eerder hadden we ons sterk gemaakt voor een oplaadpunt voor elektrische auto’s in onze buurt. Dit werd 
weliswaar uiteindelijk aangelegd maar werkt al vele maanden niet. Een oplossing was voor eind 2024 nog 
niet gevonden!  
 

http://www.vogelbuurtschiedam.nl/
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Ons pleiten we voor een aanpassing van de voetgangersoversteekplaatsen (VOP’s) op de Zwaluwlaan in onze 
buurt heeft geresulteerd in een toezegging een VOP aan te leggen ter hoogte van de Koekoekslaan / 
AfvalApartPunt, helaas is nog niet gezegd wanneer dit gerealiseerd wordt. 
Eerder was al bekend dat de ring Schiedam-Noord om budgettaire redenen slechts in versoberde vorm wordt 
aangepakt.  
Ook de ‘hanging baskets’ sneuvelen helaas onder de bezuinigingen van de gemeente Schiedam. 
 
De opgezette Kennisbank gevuld met (ervaringen en) informatie rond energiebesparingen (zonnepanelen), 
woningverbetering, schilderwerk, hoveniers e.d. werd in 2024 niet geraadpleegd – ook ontvingen we geen 
aanvullingen meer vanuit de leden/buurtbewoners zodat deze activiteit niet meer actief wordt ondersteund 
door het bestuur. 
Idee was dat de  buurtbewoners rond deze items en/of leveranciers via de werkgroep/het bestuur hun 
ervaringen met elkaar delen.  
 
 
Werkgroep Samenzijn. 
Onder de noemer van deze werkgroep vallen o.a. ouderensociëteit Het Vogelhuis onder leiding van Anneke 
van Mansum en de Tai Chi-groep onder leiding van Babs van Herk. 
 
De Tai Chi-groep startte aan het begin van 2024 weer met ca. 10 deelnemers met een cyclus van tien 
bijeenkomsten. Na de zomer ging de groep door met een tweede cursus. 
 
Sociëteit Het Vogelhuis kwam als regel elke eerste donderdag van de maand bijeen in De Ark, maandelijks 
bezoeken 14 á 18 deelnemers deze middagen. We noemen spelmiddagen, bloemschikken en inleidingen 
door gastsprekers over uiteenlopende onderwerpen als Park Kethel maar ook het Schiedams politiecorps in 
de Tweede Wereldoorlog. 
 
Beide groepen moesten vanwege sluiting van Kerkcentrum De Ark verhuizen: Het Vogelhuis heeft inmiddels 
onderdak gevonden in Terpzicht (bij de Dorpskerk), de Tai Chi-groep verhuisde naar Yogacentrum Smri in 
industriegebied Ketelvaart. 
 
De Nieuwjaarsborrel op 5 januari 2025 was weer een succes en zal komend jaarzeker herhaald worden. 
 
Voor de projectgroep Kunst in de buurt was 2024 een belangrijk jaar!  
Nadat het ontwerp van Josua Wechsler werd verkozen, stond 2024 
vooral in het kader van de fondswerving. Eind 2024 was het 
benodigde kapitaal binnen c.q. deels toegezegd. De samenwerking 
met de Gemeentelijke Adviescommissie Beeldende Kunst en de 
beleidsambtenaar Kunst in de openbare ruimte was heel plezierig.  
Onder leiding van Gérard Smits vergaderde de projectgroep, 
wanneer er nieuwe ontwikkelingen waren. Ook een aantal 
buurtbewoners is betrokken bij dit initiatief. Ook OBS Het Windas 
heeft medewerking toegezegd. 
Financiële medewerking komt ook van in/bij de buurt betrokken 
bedrijven en winkeliers. 
Reacties uit de buurt zijn doorgaans heel positief. 
Een hoogtepunt was de Kunstveiling, volgend op de Algemene 
Ledenvergadering, waarbij de items werden ingebracht via de 
wijkbewoners, zowel kunst van derden als eigen kunstwerken! 
Paul van Mansum is secretaris van deze Projectgroep.  
De onthulling staat voorlopig gepland voor mei 2025, als 
onderdeel van de viering Schiedam 750 jaar. 
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Werkgroep Samenleven 
Deze werkgroep heeft te weinig leden om veel zaken op te pakken. De activiteiten beperken zich momenteel 
tot het sturen van een verjaardagskaart aan oudere buurtgenoten (zover bekend).  
 
Vliegveld RTHA 
Het vliegveld RTHA, op zo’n 3 kilometer afstand van onze buurt 
veroorzaakt regelmatig overlast. Samen met andere wijk- en 
buurtverenigingen  volgen we de ontwikkelingen op de voet, waar 
mogelijk samen met andere betrokken partijen als BTV (‘Bewoners 
tegen Vliegtuigoverlast’). Namens onze buurt heeft Gwenny Fuhler 
actief deelgenomen aan diverse overlegvormen en ingesproken bij o.a. 
de Gemeenteraden van Schiedam en Rotterdam. Ons standpunt blijft 
dat vliegbewegingen tussen 23 uur en 8 uur zouden moeten worden 
afgebouwd én de hinder die de dalende en stijgende vliegtuigen veroorzaken zeker niet groter moet worden.  
De BTV presenteerde een nieuw omgevingsplan voor het vliegveldperceel, dat veel positieve aandacht in de 
pers heeft gekregen. 
We hebben bezwaar gemaakt tegen de benoeming door de gemeente Schiedam van een plaatsvervanging lid 
CRO, zonder overleg met de relevante bewonersorganisaties. 
Jammer dat de gemeente Schiedam ook niet bereid bleek te investeren in een belangrijke uitbreiding van het 
Burgermeetnet RTHA, waarmee de overlast voor bewoners beter in kaart kan worden gebracht. 
Het bestuur propageert lidmaatschap van BTV (ook actief in o.a. Lansingerland en Rotterdam).  
 
Overleg met andere Organisaties 
Er is incidenteel overleg de wijkregisseur Bobby Scheepe, onder andere over de gemeentelijke subsidies voor 
de bewonersvereniging (denk aan instandhoudingskosten van de vereniging, en bijdragen t.b.v. de sociëteit, 
AED, buurtkrant en organiseren Algemene Ledenvergadering). 
Ook met de gemeente Schiedam is regelmatig contact over zaken als infrastructuur (parkeren en VOP’s), 
afvalverwijdering (AAP)  e.d. Deze verlopen doorgaans via ons bestuurslid Leo Koolhaas. 
 
Wijkoverleg Kethel omvat de buurten Bijdorp, Tuindorp, Hargplein, Zwaluwflat, Kethel-oost, Kethel-centrum, 
Beatrixpark (deels) en onze Vogelbuurt. Het overleg vind viermaal per jaar plaats en is o.a. het platform voor 
de verdeling van het wijkbudget.  
De Gemeente gebruikt het Wijkoverleg vooral om actieve wijkbewoners te informeren.  De 
wijkprocesmanager, de wijktoezichthouder en de wijkagent nemen vanuit de gemeente Schiedam aan het 
gesprek deel.  
Het bestuur was op alle vergaderingen van dit Wijkoverleg aanwezig. Relevante informatie uit het Wijkoverleg 
wordt opgenomen in ons blad Vogelvoer. 
De gemeente Schiedam onderzoekt de mogelijkheid het Wijkoverleg op een ander leest te schoeien om de 
betrokkenheid van andere doelgroepen (als jongeren en nieuwe Nederlanders) te vergroten. 
 
Tot slot 

We mogen ons nog steeds gelukkig prijzen dat we in de Vogelbuurt 
in Schiedam-Kethel wonen, volgens de Sociale Index van de ge-
meente Schiedam een buurt die hoog scoort in termen van bewo-
nerstevredenheid, veiligheid. Gezien een aantal verhuizingen lijkt 
zich een zekere verjonging van de buurt af te tekenen, wellicht kun-
nen we straks wat meer jonge bewoners betrekken bij de buurt! 

In 2025 vindt de onthulling van het kunstwerk Vogelnest plaats, ook 
een moment om positieve aandacht te genereren!  
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Met het propageren van straatfeesten en  -barbecues hopen we de saamhorigheid in de buurt verder te 
stimuleren. Voor ideeën en reacties staat het bestuur altijd open! 
 
Op de terugkerende oproep het bestuur te komen versterken komt helaas onvoldoende respons; wél geven 
buurtbewoners aan het werk van de bewonersvereniging Vogelbuurt op prijs te stellen in de wetenschap dat 
er zo nodig een beroep op  kan worden gedaan – voor het bestuur nu nog voldoende motivatie zich ook het 
komend jaar weer voor de vereniging én de buurt in te zetten. 
Maar de basis voor bestuurlijke continuïteit wordt zorgelijk! 
Voor de financiële verantwoording verwijzen we graag naar het tweede deel van dit verslag. 
 
 
M.-Paul van Mansum, secretaris 
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Financieel Verslag 2024 Bewonersvereniging Vogelbuurt -Kethel 

     
Saldo 1-1-2024 € 15.903,19  Bankkosten € 298,14 

Contributies € 1.272,51  Verenigingskosten € 2.388,32 

Subsidie Gemeente € 2.735,00  Zaalhuur/Vergaderingen € 822,05 

Gereserveerd kunstwerk € 13.105,00  Vogelvoer € 2.123,55 

     

   Saldo 31-12-2024 27383,64 

     
Totaal € 33.015,70   € 33.015,70 

     

     

Bijlage Financieel jaarverslag BV Vogelbuurt 2024 
 
Contributie : 
103 x 12 euro       1236.00 
     1 x 12.50               12.50                                   
                                1248.50 
 2 x 2025                     24.00 
1x 0.01                           0.01 
                               _________ 
                                  1272.51 
 
Kunstwerk: 
Saldo 31-12-2024                                      27.383.64 
Kunstwerk 2023                 11.500.00 
Kunstwerk 2024                 13.105.00     
                                                                     -24.605.00    
                      Saldo BV Vogelbuurt             2.778.64       
 

 
Begroting 2025 Bewonersvereniging Vogelbuurt-Kethel 

 
     
Contributies € 1.300,00  Bankkosten € 300,00 

Subsidie Gemeente € 3.000,00  Verenigingskosten € 1.000,00 

   Zaalhuur/Vergaderingen € 1.000,00 

   Vogelvoer € 1.400,00 

   Website € 500,00 

   Onvoorzien € 100,00 

     

     
Totaal € 4.300,00   € 4.300,00 

        
       

Jenske van der Linden, penningmeester 


